
 

Zápis 

z jednání výboru ZO ČZS Ovčí vrch 
dne 27. 7. 2024 

 
Účast:  
 
Výbor:  Jaroslav Pém, Vlastimil Řehák, Pavel Kresáň, Milan Machač, Milan Chvátal 
 
Omluveni: Lucie Krejzová, Martin Stejskal    
          
Kontrolní komise:  bez účasti 
 
Program: 1) Aktuální problém v zahrádkářské osadě – řádění divokých prasat 
                  2) Vyúčtování hospodaření za 1. pololetí 2024 
                  3) Brigádnická činnost   
                  4) Stav příprav zahradních slavností 
                  5) Různé 
                   
   
Jednání výboru řídil předseda ZO p. Pém. 
 
Ad 1) Aktuální problém v zahrádkářské osadě – řádění divokých prasat 
 
      Již asi měsíc registrují členové ZO ČZS pronikání divokých prasat na své zahrádky, 
kde kromě poškození plotů způsobují škody na pěstovaných plodinách a dělají 
nepořádek. Jak ukazují pozorování, aktivita těchto zvířat a jejich počet narůstá, 
objevují se skupiny s mláďaty, takže se dá předpokládat zvyšování těchto 
„návštěv“ v budoucnosti. 
 
      Problematika invaze divočáků proto byla výborem řešena s Magistrátem města 
Ústí nad Labem, který do naší osady vyslal na místní šetření zástupce Českého 
mysliveckého svazu. Ti se po prohlídce zahrádkářské kolonie jednoznačně vyjádřili, že 
zde nelze použít odchytové klece (chycená zvířata musí být na místě odchytu 
zastřelena, což v osadě není dovoleno). Jediným účinným řešením proto je technické 
zabezpečení plotů jednotlivých zahrad  a to tzv. ocelovými kari sítěmi do výšky 0,5 m 
nad zemí. K tomuto účelu by nejlépe vyhovoval typ kari sítě 2x3 m s oky 10x10 cm a 
tloušťkou drátu 6 mm. Z této sítě se nařežou 4 díly o výšce 0,5 m a délce 3 m, celkem 
se z jedné sítě zabezpečí úsek plotu o délce 12 metrů. 
 
      Výbor rozhodl, že příští týden zajistí dovoz potřebných dílů kari sítí k zajištění 
úseku drátěného plotu se společností Teta. Současně bude o akci informována 



členská základna a případným zájemcům bude zajištěna doprava těchto sítí panem 
Milanem Machačem. Cena 1 kusu kari sítě je přibližně 780,- Kč.  
      
Ad 2) Vyúčtování hospodaření za 1. pololetí 2024 
 
     Vzhledem k nepřítomnosti hospodářky pí. Krejzové podal stručnou informaci 
předseda p. Pém: - byly zaplaceny zálohy za 2. čtvrtletí, ve 2 případech došlo k 
prodlení . 

- Na běžném účtu v bance je 128.000,- Kč 
- Připravuje se propočítání nových čtvrtletních záloh 

 
3) Brigádnická činnost 
 
     Informaci o stavu brigádnické činnosti podal Milan Chvátal. Systém organizace 
brigád funguje, evidenci odpracovaných hodin vede p. Martin Stejskal. Např. dnes 
pokračovaly práce na klubovně, je dokončeno natírání oken – (účast Kresáň, 
Beranová, Chvátal). Daří se také opravovat vnější plot, hodně se udělalo 20. 
července. Na úseku plotu pí. Červinkové se podíleli na práci i nečlenové ZO, což je 
určitý  problém vzhledem k tomu, že přednost odpracovat brigádnickou povinnost 
mají mít hlavně členové ZO. 
 
     K nejbližším úkolům patří dokončení pergoly – zítra (28.7.) nastoupí pp. Kresáň, 
Chvátal, Machač: osvětlení v pergole, odstranění zbytků bývalé kůlny, zakrytí stěn 
OSB deskami. Brigádnicky bude zajištěna i příprava a průběh zahradních slavností (viz 
bod 4). 
 
4) Stav příprav zahradních slavností 
 
     O aktuálním stavu příprav zahradních slavností plánovaných na 10. srpen 
informoval p. Pém. Program byl vyhlášen a jeho jednotlivé body jsou zajištěny. Dozor 
nad opékáním buřtů bude svěřen p. Benešovi, palivo zajistí p. Kresáň, objednán je i 
mobilní WC. Sbírají se i věci do tomboly, je třeba oslovit členy, aby dle možností 
poskytli některé ceny. Kromě buřtů budou zajištěny i nápoje. 
 
     Před samotnými slavnostmi bude nutné připravit klubovnu i venkovní prostory ke 
konání jednotlivých dílčích akcí a atrakcí zejména úklid, zajistit režim parkování a 
další organizační záležitosti. K tomu orientovat brigádnickou činnost. 
 
 
Ad 5) Různé 
 
     Výbor vyjádřil nespokojenost se stavem zahradní parcely č. 56, kterou má v nájmu 



p. Pavel Souček. Jmenovaný při přijetí za člena ZO ČZS (schválen výborem 26.5. t.r.) 
přislíbil, že dá tuto zahrádku do pořádku, dosud však nejsou vidět žádné výsledky.  
     Pan souček bude upozorněn na své povinnosti a výbor bude dále sledovat stav 
této zahradní parcely. 
 
 
 

 
Příští schůze výboru –  termín bude stanoven. 

 
     
 
 
Zapsal: Vlastimil Řehák                                          předseda ZO ČZS: Jaroslav Pém                                                


